

市場數據服務申請/取消表格
Market Data Service Application/Termination Form

客戶名稱 Account Name: _____
賬戶號碼 Account No.: _____

所在地區： 大中華地區 (包括中國大陸、香港、台灣、澳門) 其他地區(請註明)
 Greater China Area (including Mainland China, Hong Kong, Taiwan, Macau) Other Area (please specify):

交易所 Exchanges	使用者類別 User Type	每月收費 Monthly Fee	訂購 Subscribe	取消 Termination
香港交易所、倫敦金屬交易所、東京商品交易所、芝加哥期權交易所、馬來西亞衍生品交易所、澳洲證券交易所 HKEx, LME, TOCOM, CBOE, BMD, ASX		Free	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
新加坡交易所 ⁴ SGX		Free	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
洲際交易所 – 美國 ^{3,4} ICE – United States		USD 110	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
洲際交易所 – 歐洲 ^{3,4} ICE – Europe		USD 125	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
洲際交易所 – 新加坡 ^{3,4} ICE – Singapore		Free	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
倫敦金融期貨交易所 ^{3,4} LIFFE		USD 118	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – CME ^{2,4} CME Group – CME	Non-Professional Investor 非專業人員 ¹	USD 5	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 專業人員	USD 105	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – CBOT ^{2,4} CME Group – CBOT	Non-Professional Investor 非專業人員 ¹	USD 5	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 專業人員	USD 105	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – NYMEX ^{2,4} CME Group – NYMEX	Non-Professional Investor 非專業人員 ¹	USD 5	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 專業人員	USD 105	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集團 – COMEX ^{2,4} CME Group – COMEX	Non-Professional Investor 非專業人員 ¹	USD 5	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 專業人員	USD 105	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

- 1 客戶須填寫《附錄 4：非專業人員自我證明書》以確認閣下為非專業人員
Client MUST duly fill and sign the 《Exhibit A to Schedule 4：Non-Professional Self-Certification Form》 to confirm you are Non-Professional Subscriber
- 2 客戶須填寫《附錄 7：行情訂閱協議》
Client MUST duly fill and sign the 《Schedule 7：Market Data Subscription Agreement》
- 3 客戶須填寫《洲際交易所(“ICE”)接收行情聲明》
Client MUST duly fill and sign the 《Intercontinental Exchange (“ICE”) Datafeed Access Declaration》
- 4 客戶需於易盛網頁內註冊賬戶並於該賬戶內申請，同時通知本公司客戶服務部有關申請。一般申請可於 7 個工作天內完成。
Client needs to register an account on the E-Sunny Website and apply the market data service in the account. Client is required to notify our Customer Service Department of the application. General the application can be completed within 7 working days.
- 5 市場數據服務收費會於每月第一個星期內從閣下之交易賬戶內扣除。如未能順利扣除有關收費，本公司有權取消閣下之市場數據服務，並對相關欠款進行追討。
Market Data Fee will be deducted from your trading account in the first week of each month. In the event of default, our company may terminate the Market Data Service and to collect the balance due.
- 6 本公司提供之期貨及期權產品可於本公司網站 www.citicsf.com.hk 內查閱
For the information about the futures and options products our company provides, please visit our website www.citicsf.com.hk.
- 7 上述收費如有任何修改，本公司會盡早通知閣下有關修改。
We will notify you as soon as possible if there is any changes to the charges applicable to the market data service mentioned above.

請提供一個日間聯絡電話號碼以便與公司職員對以上更改資料作出跟進：

Please provide a daytime contact number for any follow up matters: _____

本人/吾等 謹此確認申請並使用市場數據服務，及同意該等服務費用由本人/吾等 之交易賬戶內扣除。

I/We hereby confirm that the application and use of market data services, and agreed to deduct the monthly fee from my/our trading account.

客戶簽署 Client's Signature _____

簽署日期 Signature Date _____

For internal use only:

Signature Verified by: _____ Date: _____

Input by: _____ Checked/Approved by: _____